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Nieuwsbrief 2, februari 2019 

Voorwoord 
Voor u ‘ligt’ de tweede nieuwsbrief van de PvdA-fractie in de gemeente Oude IJsselstreek. Een 
nieuwsbrief waarmee we u als lid van de PvdA-afdeling Oude IJsselstreek, maar ook sympathisanten en 
andere geïnteresseerden periodiek willen informeren over het werk van de PvdA-fractie in de 
gemeenteraad.  
 
We informeren u in deze nieuwsbrief over onze bijdrage(n) aan de commissies, de gemeenteraad en de 
behaalde resultaten.  
 
We hopen u met deze nieuwsbrief van dienst te zijn. Mocht u vragen of ideeën hebben, suggesties en 
voorstellen willen doen, dan willen we die graag ontvangen. We wensen u veel leesplezier. 
 
De redactie   
 
 
 
  Onderwijsachterstandenbeleid  (bijdrage raadsvergadering 24-01-2019) 
De gemeente rekt zelf de indicatoren van doelgroepkinderen open breidt ten opzichte van de landelijke 
indicatoren de definitie uit. Daar stemmen wij graag mee in, met name omdat op deze manier een grotere 
groep kinderen kan worden bereikt en zo nodig ondersteunt. 
 
In de commissie MO hebben we geconstateerd dat de maximale ouderbijdrage bij de 
peuteropvangregeling gekoppeld is aan een inkomensgrens tot 110% van het minimumloon.  
Wij hebben aangegeven dat we dit percentage graag willen ophogen naar 130% van het minimumloon en 
dat we overwegen een motie in te dienen. Dit willen we graag doen, maar twijfelen omdat de tekst en de 
reikwijdte in de notitie VVE-notitie niet duidelijk is.  
 
Wat wij in ieder geval willen bereiken, is dat zo veel mogelijk kinderen die het nodig hebben gebruik 
kunnen maken van deze voorziening. Goed onderwijs op jonge leeftijd werkt preventief en helpt 
problematiek in de toekomst te voorkomen. Als het ophogen van de inkomensgrens van 110% naar 130% 
daarbij helpt, willen we dat percentage voor deze regeling ophogen. Daarom dienen wij hierover een motie 
in. De motie is bedoeld om te onderzoeken of het haalbaar is deze inkomensgrens te verhogen en welke 
effecten dit heeft. Het dictum van de motie: 
van mening dat: 

 zo veel mogelijk kinderen die het nodig hebben gebruik zouden moeten kunnen maken van de 
voorzieningen gericht op onderwijs.  

 het ophogen van de inkomensgrens van 110% naar 130% van de bijstandsnorm gezinnen die het 
nodig hebben een extra steuntje in de rug geeft. 

 onderwijs op jonge leeftijd problematiek in de toekomst kan voorkomen.  
 

verzoekt het college: 

 te onderzoeken of het haalbaar is om de inkomensgrens voor de minimale ouderbijdrage van 110% 
naar 130% van de bijstandsnorm te verhogen met de door het Rijk beschikbaar gestelde middelen 
ten behoeve van onderwijskansenbeleid.  

 daarbij ook de gewenste en ongewenste effecten in beeld te brengen. 

 de onderzoeksresultaten te delen met de Raad. 

 
Het College van B&W heeft de strekking van de motie overgenomen.  
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Nieuwbouw zorgcentrum Maria Magdalena Postel (bijdrage raadsvergadering 24-01-2019) 

Dat er nieuwbouw moet komen is iedereen het over eens, het huidige gebouw voldoet niet meer aan de 
zorgeisen van nu. Dus vervangende nieuwbouw. Aan de slag! Daar heb je geen raadsbesluit voor nodig, 
ook geen nieuw bestemmingsplan.  
 
Het nieuw bestemmingsplan is nodig omdat, in tegenstelling tot de huidige situatie, het MMP niet aan, 
maar op het kerkplein wordt gerealiseerd. En dat maakt het verschil, en dit maakt ook dat er in de ogen 
van de PvdA terecht zienswijzen zijn ingediend.   
 
Eerst even terug in de tijd:  

 7 juli 2016: Een raadsbrede motie met een opdracht aan het college voor een integrale visie en een 
stappenplan en om in najaar 2016 vast te laten stellen door de raad.  

 14 december 2017: het schiet niet op, de raad stelt met een motie voor om een projectleider aan te 
stellen. 

 21 maart 2018: centrumplan Gendringen/posthuis maakt nadrukkelijk onderdeel uit van de campagne 
van enkele politieke partijen voor de gemeenteraadsverkiezingen. 

 25 september 2018: een memo, kern: MMP en andere initiatieven hebben hun eigen snelheid en er 
komt geen visie. Conclusie: de raadsbrede motie wordt niet uitgevoerd en gaat rechtstreek de 
prullenbak in. Dat kan, maar dan heb je wat uit te leggen en het zet de verhoudingen in de raad 
onnodig weer op scherp, immers: waarom zou je nog een motie of een voorstel indienen wanneer deze 
toch niet opgepakt wordt. Helaas is de portefeuillehouder, de RO-wethouder, momenteel niet de 
gelegenheid deze memo toe te lichten, we wensen hem vanuit onze fractie een spoedig herstel toe.  

 December 2018, de oppositie fracties worden door de indiener van de zienswijze uitgenodigd om 
kennis te nemen van bezwaren met betrekking tot de nieuwbouw MMP. 

 Januari 2019, 3 jaar later!: Geen visie, geen stappenplan. MMP wordt besproken in de commissie: Een 
eigen ontwikkeling, maar wel in samenhang met andere initiatieven.. Onze fractie vraagt zich af: hoe 
dit toch elkaar verhoudt, maar dit wordt niet duidelijk…  
 

Nu ligt er een bestemmingsplan en zienswijzen: 
De PvdA kan zich niet vinden in de kern van de voorgestelde reacties van het college, dus we gaan niet 
mee met het voorstelde reactie op de zienswijzen. Maar wat dan wel? 

 Ja er moet een nieuw MMP komen dat voldoet aan de huidige eisen; 

 Ja, een MMP dat past en aansluit bij het historische karakter en de architectuur van Gendringen. 

 Ja, een MMP dat aan het Kerkplein is gesitueerd en niet op het Kerkplein. 

 Ja, een MMP dat Kerkplein en de zichtlijnen respecteert. 

 Ja, een MMP dat qua bouwmassa en volume niet domineert maar zich voegt in de omgeving.  
 
Helaas is daar nu niet voor gekozen. De verschijningsvorm, de gekozen massaliteit en uitbreiding (27 
appartementen) past niet bij een dorpskarakter. Volgens de PvdA blijft de noodzaak aanwezig om dossiers 
als MMP in een groter perspectief te zien en te benaderen.  
 
Ons verzoek is: onderzoek en reken samen met relevante partijen en bezie of een deel van de 
bouwopgaven (bijv. 27 appartementen) van het MMP elders in het centrum, bij voorkeur in de nabijheid 
van het nieuw te bouwen MMP, gerealiseerd kan worden. Wanneer dat zou lukken, dan is er sprake van 
win/win-situatie! Het kerkplein wordt dan voor een deel gevrijwaard van bebouwing en het MMP krijgt een 
vorm die past bij het dorpskarakter. De PvdA zou graag zien dat het college deze suggestie serieus 
oppakt. Serieuzer dan er omgesprongen is met de motie van juli 2016! Momenteel kunnen we niet anders 
dan tegen het bestemmingsplan stemmen (daar ligt ook een gezamenlijke motie voor). Ondanks dat we 
enorm graag verder willen met Gendringen!  
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Motie Cultuurprijs (bijdrage raadsvergadering 24-01-2019) 

Een motie vreemd aan de orde. Maar wel naar aanleiding van de commissievergadering MO, vorige week, 
waarin de Evaluatie Uitvoering Basissubsidies 2018 aan de orde was. De PvdA constateerde toen dat de 
gemeente elk jaar een sportprijs uitreikt. Dat vinden we ook goed en normaal. Maar een kunst -en 
cultuurprijs kennen we niet. Op basis van dezelfde subsidieverordening waarderen we kwaliteit wel binnen 
het onderdeel sport, maar niet voor kunst en cultuur. Dat is meten met twee maten. De PvdA wil dan ook 
een kunst -en cultuurprijs instellen. Daarom willen we het College van B&W het volgende verzoeken:  
 
Over te gaan tot het instellen van een jaarlijkse kunst- en cultuurprijs voor instellingen, verenigingen en 
individuen. 
 
Het College van B&W vindt het een sympathiek idee en heeft toegezegd om voor de voorjaarsnota met 
een voorstel naar de Raad te komen. De motie is vervolgens unaniem aangenomen.   
 
 

 

 

 

 
 

Nieuwsbrief ontvangen? 
De nieuwsbrief wordt per mail verzonden. Wilt u de nieuwsbrief liever per post ontvangen, geeft dit door 
aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
Wilt u zich aanmelden voor de nieuwsbrief? Geef ook dit door aan t.menke@oude-ijsselstreek.nl 
 

Fractieweekend  
Het weekend van 25 en 26 januari stond in het teken van het fractieweekend. De fractie verbleef deze 
twee dagen in Hall (Eerbeek) in het ABK-huis van NIVON. Tijdens twee dagen heeft de fractie elkaar beter 
leren kennen, zijn talenten in beeld gebracht en plannen gemaakt voor het aankomende jaar. Dit alles 
onder leiding van een trainer. Naast het harde werken, was er ook ruimte voor gezelligheid. 
Het resultaat van de twee dagen is een fractie vol met nieuwe plannen en ideeën maar vooral veel zin in 
het nieuwe jaar!  
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